
Motion till riksdagen 

1989/90:1 o739 
av Birgit Henriksson och Karin Falkmer (båda m) 
Återvinning av zinkdamm 

För närvarande deponeras stora mängder zinkdamm. Det finns i dag god 

teknik som möjliggör återvinning. Sean Dust har exempel vi� återvinningsan

läggning, som även klarar zinkdamm på ett effektivt !>ätt. 

Eftersom det är billigare att köpa nyzink än att kosta på frakt och atcn·in

ning deponeras stora mängder ute i naturen. Detta är mycket beklagligt ur 

flera synpunkter, de naturvårdande inte minst. 

För ett antal år sedan infördes en s. k. skrotningsavgift pa nybibköp. Detta 

för att gamla bilar skulle tas om hand och inte bara ställas som �krot i mar

kerna. 

Samma metod borde kunna tillämpas även vad gäller zinkåtervinning. Dc

poneringshögarna skulle försvinna och nybrytningen skulle minska. Detta 

förfaringssätt borde även kunna tillämpas inom andra ormaden vartefter ny 

teknik möjliggör återvinning. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om nybrytningsavgift på zink i syfte att öka atervinning av 

zinkdamm. 
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